
VERKSAMHETSPLAN 2017 
SVENSKA MUAYTHAI FÖRBUNDET 
 

1. Domarkommittén, 
2. Landslaget, 
3. Utbildningsrådet, 
4. Styrelsen 
 

1. Domarkommittén 
 

Domarkurser kommer att ske på olika platser då detta önskas, så länge antalet deltagare 
bär kostnaderna för utbildaren. 
 

En riktad ringdomarkurs arbetas det på för att hållas under 2017. Kursplan håller på att 
utarbetas. 
 

2. Landslaget 
Landslaget planerar för ett innehållsrikt år.  
 

Förberedelserna tar sin början redan den 31 mars - 1 april då vi genomför det första 
landslagslägret på Bosön, riksidrottsförbundets utvecklingscenter på Lidingö 
 

3-13/5 går VM i Minsk, Vitryssland.  
 
20-30/7 juli är det World Games i Wroclaw, Polen. 
 

Har vi aktuella tävlande ska vi göra vad vi kan för att delta på junior VM i Bangkok i 
augusti. 
 

Än så länge är det ej klart om/var ett EM går av stapeln. 
 

Nordiskt mästerskap planeras i Danmark men vi har ännu inte fått inbjudan eller 
detaljerad information om mästerskapet. 
 

3. Utbildningsrådet 
Planerar att genomföra Steg 1, Steg 2 samt fortsätta med Steg 3 i förbundets regi. 
 

4. Styrelsen 
Ämnar fortsätta sitt arbete med organisationen, starka strukturen och skapa en tydlig 
rollfördelning. 
 

Förbundets hemsida skall genomgå en förändring, både grafiskt och innehållsmässigt. 
 

Styrelsen kommer att fortsätt arbeta internationellt och bibehålla en stark position i 
IFMA & WMC Executive board. 



 

Styrelsen skall fortsätta tillgängliggöra Thaiboxning för allmänheten samt underlätta 
kommunikation i egna ledet (mellan förbundet och dess medlemmar).  
Förbundet ska fortsätta i denna riktning och upplevas som en inkluderande 
servisorganisation för sina medlemmar. 
 
Styrelsen avser att stärka ungdomsverksamheten och kommer att ta fram förslag för 
detta. 
 
Styrelsen avser att efter godkännande från SOK verka inom ramen för SOK för 
ytterligare utveckling av Muaythai. 
 
Styrelsen kommer att dra tillbaka ansökan till RF om att bli ett eget förbund. En 
konsekvensanalys kommer att utarbetas vilket kommer tydliggöra frågeställningar för 
förbundets medlemmar. 


